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P R O T O K Ó Ł    Nr XV.2016

ze zwyczajnej XV sesji Rady Gminy Szudziałowo
odbytej w dniu 10 czerwca  2016 roku.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła się
o godz. 9 30 , a zakończyła o godz. 12 00

Na  stan  15  Radnych  w  sesji  uczestniczyło  13,  zgodnie  z  załączoną  listą
obecności.
 

Obecni:

1. Borowik Daniel

2. Charytoniuk Ewa

3. Fiłonowicz Mariusz

4. Ignatowicz Ryszard

5. Kędyś Elżbieta Irena

6. Łapiński Mariusz

7. Miakisz Jolanta

8. Olchowik Danuta

9. Olchowik  Leszek

10.Oleksza Sławomir

11.Onoszko Michał Antoni

12.Stasiewicz Jerzy Zbigniew

13.Worobiej Wiesław

Nieobecni usprawiedliwieni:

1. Baranowski Krzysztof

2. Bułatewicz Wojciech

Udział  wzięli:

1. Tadeusz Tokarewicz - Wójt Gminy

2. Anna Czeremcha - Skarbnik Gminy
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3. Mirosław Grabowicz - Dyrektor ZGK

4. Ewa Katarzyna Grasewicz - Kierownik GOPS

5. Renata Czaban-Tarasewicz - Inspektor w Urzędzie Gminy

6. Bohdan Olchowik - Dyrektor Zespołu Szkół w Szudziałowie

7. Elżbieta Grażyna Jaroszewicz - Dyrektor GOAKiR

8. Mirosław Podgajecki - Komendant PSG w Szudziałowie

9. Jerzy Rapucha - Kierownik Posterunku Policji w Krynkach

10.Mirosław Surowiec - Przewodniczący Rady Nadz. FUSR

11.Leszek Olchowik - Członek Podlaskiej Izby Rolniczej

Sesję prowadziła Pani Elżbieta Irena Kędyś – Przewodnicząca Rady Gminy
Szudziałowo.

Po dokonaniu otwarcia, przywitaniu przybyłych oraz krótkim przedstawieniu
tematyki obrad przedstawiła  projekt porządku.

Głos zabrali:

Jerzy Zbigniew Stasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu tej
Komisji zgłosił wniosek o ujęcie do porządku zlecenia przez Radę przeprowadzenia
kontroli  odnośnie  wypłacania  wynagrodzenia  Sekretarzowi  Gminy  ubiegłej
kadencji.

Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy wnosił o ujęcie do porządku:

 przeznaczenia do sprzedaży działki we wsi Wierzchlesie,

 upoważnienia do zawarcia umowy na sporządzenie dokumentacji dotyczącej
modernizacji oczyszczalni ścieków, za którą należność zostanie uregulowana
w 2017 roku.

Pani  Elżbieta  Irena  Kędyś  – Przewodnicząca  Rady  Gminy  zaproponowała
rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany zasad wypłacania diet radnym.

Porządek  wraz  z  poprawkami  został  przyjęty  9  głosami,  przy  4  głosach
wstrzymujących się.
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Porządek:

 
1. Otwarcie.
2. Ustalenie porządku.
3. Informacja o realizacji wniosków z XII, XIII i XIV sesji Rady Gminy.
4. Informacja o działaniach Wójta Gminy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania Radnych.
6. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi.
7. Przyjęcie programu zapobiegania narkomanii.
8. Zmiana Statutu GOAKiR.
9. Zatwierdzenie  taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę oraz za zbiorowe

odprowadzanie ścieków.
10.Zmiana programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych

na 2016 rok,
11.Informacja o wykonaniu budżetu gminy za 2015 rok:

- wystąpienie Wójta Gminy
- przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej
- zapoznanie się z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej,
- dyskusja

12.Zatwierdzenie sprawozdań finansowych za 2015 rok.
13.Głosowanie w sprawie absolutorium.
14.Zmiana budżetu gminy na 2016 rok.
15.Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej.
16.Zlecenie przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną.
17.Przyjęcie zadania do realizacji w 2017 roku.
18.Przeznaczenie  do  sprzedaży  nieruchomości  stanowiących  własność

Gminy.
19.Ustalenie nowych zasad wypłacania diet radnym.
20.Wolne wnioski.
21.Odpowiedź na interpelacje i wolne wnioski.
22.Przyjęcie protokołu z XIV sesji.
23.Zamknięcie obrad.

Ad.1.

Jak wyżej w niniejszym protokole.

Ad.2.
Jak wyżej w niniejszym protokole.
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Ad.3.

Materiały będące przedmiotem obrad były w posiadaniu Radnych. 
(Kopie materiałów w załączeniu).

Informację o sposobie załatwienia wniosków z poprzednich sesji przedstawił
Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy.

Uwag nie wniesiono i  Rada przyjęła do wiadomości  treść informacji  oraz
sposób załatwienia.

Ad.4.

Dane o działalności w okresie od XII sesji przedstawił Pan Tadeusz Tokarewicz –
Wójt Gminy.

Nawiązując  do  treści  informacji  Pan  Jerzy  Zbigniew  Stasiewicz  wnosił
o powiadomienie mieszkańców wsi, przez które będzie przebiegał wyścig kolarski
„Niemen”  o jego terminie. Zwiększy to bezpieczeństwo kolarzy i mieszkańców. 

Innych wypowiedzi nie było i Rada przyjęła do wiadomości treść informacji
oraz zakres działań podejmowanych przez Wójta.

Ad.5.

W tej części obrad głos zabrali:

Pan Michał Antoni Onoszko
 Jak  przedstawia  się  sprawa  modernizacji  drogi  do  Minkowiec.  Czy  jest

możliwość uzyskania środków z LGD?

Pan Wiesław Worobiej
 Podjąć działania zmierzające do ograniczenia przez gospodarstwo ogrodnicze

Pana Wilczewskiego ingerencji w stan atmosfery. Powoduje to brak opadów
a skutkiem jest susza na dużym areale pól rolników.

Pani Jolanta Miakisz
 Kończy  się  umowa  z  dotychczasową  firmą  na  dowożenie  uczniów.  Kto

będzie zatrudniał opiekunów dowożonych dzieci?

Odnosząc  się  do  wypowiedzi  radnych  Pan Tadeusz  Tokarewicz  – Wójt
Gminy stwierdził między innymi:

 Sprawą  skutków  działań  Pana  Wilczewskiego  zajmuje  się  Regionalna
Dyrekcja Ochrony Środowiska.
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 Wkrótce kończy się umowa z dotychczasową firmą na dowożenie uczniów.

Został więc ogłoszony przetarg na realizację tego zadania. Trudno określić
która  firma  wygra.  Warunki  przetargu  zakładają  zatrudnianie  opiekunów
przez podmiot dowożący uczniów. Nie może być tak, że opiekun ma dwóch
pracodawców.  Przewidywana jest zmiana w 2017 roku ustawy o transporcie
zbiorowym, a więc i zasad przewożenia pasażerów.

 Prowadzone  jest  bieżące  rozpoznanie  możliwości  uzyskania  dotacji  na
przebudowę  drogi  przez  Nowinkę,  Kozłowy  Ług,  jak  też  drogi  Zubrzyca
Wielka – Minkowce. Podejmowane są w tym kierunku działania by zadania
zostały zrealizowane. Na bieżąco utrzymywane są w tych sprawach kontakty
z Powiatowym Zarządem Dróg oraz z Lokalną Grupą Działania, w strategii
której jest ujęta przebudowa drogi do Minkowiec.

Ad.6.

Stan gospodarki odpadami został z upoważnienia Wójta przedstawiony przez Panią
Renatę Czaban-Tarasewicz – Inspektora Urzędu Gminy.

Uwag lub pytań nie było i Rada przyjęła do wiadomości treść informacji.

Ad.7.

Projekt  programu zapobiegania  narkomanii  omówiła  z upoważnienia  Wójta Pani
Ewa Katarzyna Grasewicz – Kierownik GOPS.

Uwag lub pytań nie było  wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiała
kolejno projekty uchwał i poddawała pod głosowanie.

     Za  przyjęciem  było  13  Radnych.  Nie  było  głosów  przeciwnych
i wstrzymujących się.

UCHWAŁA  Nr XV.78.2016

stanowi w protokole stronę Nr 14.

Ad.8.

W  tej  części  obrad  Pani  Elżbieta  Grażyna  Jaroszewicz  –  Dyrektor  GOAKiR
przedstawiła z upoważnienia Wójta propozycje zmian statutu tej jednostki.

Zastrzeżeń  nie  wniesiono  i  chwałę  w  sprawie  przyjęcia  Statutu   przyjęto
13 głosami.
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UCHWAŁA  Nr XV.79.2016

stanowi w protokole stronę Nr 18.

Ad.9.

Pan Tadeusz Tokarewicz Wójt Gminy wyjaśnił, ze ustawowym obowiązkiem jest
coroczne  dokonywanie  analizy  kosztów  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków.  Materiały  w  tym  zakresie  opracowane  zostały  przez  ZGK.   Trzeba
pamiętać, ze wzrastają koszty eksploatacji, a także zachodzi potrzeba modernizacji
urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych. W związku   z tym proponowana jest
znikoma podwyżka cen.

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  przedstawił  też  Pan  Mirosław  Grabowicz  –
Dyrektor ZGK.

Pan Janusz Borowski – Sołtys wsi Szudziałowo stwierdził, że jego zdaniem
niewłaściwie  funkcjonuje  system  naliczania  opłat  za  wodę.  Właściciele  posesji
posiadający podliczniki mają zaniżone opłaty.

Dyrektor ZGK stwierdził, że opłaty naliczane są prawidłowo, tylko brak jest
dodatkowej informacji na fakturze. Tak jest opracowany program naliczania.

Do treści projektu uchwały uwag nie wniesiono wobec tego  Przewodnicząca
Rady Gminy odczytała projekt i poddawała pod głosowanie.

     Za  przyjęciem  było  13  Radnych.  Nie  było  głosów  przeciwnych
i wstrzymujących się.

UCHWAŁA  Nr XV.80.2016

stanowi w protokole stronę Nr 25.

Ad.10.

Z  upoważnienia  Wójta  Pan  Jan  Muciuś  –  Inspektor   przedstawił  wyjaśnienia
odnośnie zmiany programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych
na 2016 rok.

Uwag lub pytań nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy odczytała
projekt i poddawała pod głosowanie.

     Za  przyjęciem  było  13  Radnych.  Nie  było  głosów  przeciwnych
i wstrzymujących się.
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UCHWAŁA  Nr XV.81.2016

stanowi w protokole stronę Nr 26.

Ad.11.

Problematykę  dotyczącą  przebiegu  realizacji  budżetu  gminy  w  2015  roku
przedstawił Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy, stwierdzając między innymi:

 Projekt  budżetu  został  opracowany  przez  poprzedniego  Wójta.  Dzięki
wyrozumiałości  radnych  powołane  bez  zwłoki  Komisje  analizowały  go
i  zostały  wprowadzone  poprawki.  Po  uchwaleniu  była  możliwość
zaciągnięcia kredytu w rachunku bieżącym. W trakcie roku był kilka razy
nowelizowany.

 W  ciągu roku pozyskano ok. 100 tys złotych spoza budżetu, co pozwoliło na
zakup sprzętu dla OSP i dla szkół.

 Utrudnieniem  było  zmniejszenie  subwencji  oświatowej  o  200  tys.  zł.
Racjonalne  gospodarowanie  środkami  pozwoliło  spłacić  część  pożyczek
(750 tys.  zł  plus  170 tys.  zł  odsetek)  jak  też  wnieść  udział  w wysokości
445417 zł na przebudowę drogi w Słoi i Knyszewiczach.

Dane liczbowe dotyczące  realizacji  budżetu  przedstawiła  Pani  Anna
Czeremcha – Skarbnik Gminy.

Opinię  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  realizacji  budżetu  w  2015  roku
przedstawił Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz – Przewodniczący Komisji.

Z treścią opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku zapoznała
Pani Elżbieta Irena Kędyś – Przewodnicząca Rady Gminy.

Realizacja  budżetu  była  szczegółowo  analizowana  podczas  posiedzeń
wszystkich  Komisji, w związku z tym nie było głosów w dyskusji.

Ad.12.

Projekt  uchwały  odnośnie  zatwierdzenia  materiałów  sprawozdawczych
przedstawiła Pani Elżbieta Irena Kędyś – Przewodnicząca Rady Gminy i poddała
pod głosowanie.

Uchwałę przyjęto 13 głosami, bez głosów przeciwnych i bez wstrzymujących
się.

UCHWAŁA  Nr XV.82.2016

stanowi w protokole stronę Nr 27.
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Ad.13.

Na podstawie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  został  opracowany  projekt  uchwały
dotyczący  udzielenia  absolutorium  Wójtowi  Gminy  z  tytułu  realizacji  budżetu
gminy za 2015 rok.

Projekt odczytała Pani Elżbieta Irena Kędyś i poddała pod głosowanie.

Uchwałę przyjęto 13 głosami, bez głosów przeciwnych i bez wstrzymujących się.

UCHWAŁA  Nr XV.83.2016

stanowi w protokole stronę Nr 28.

Zabierając  głos  Pan  Tadeusz  Tokarewicz   podziękował  za  udzielone
absolutorium, przy czym dodał:

 Realizacja budżetu była wspólna Wójta i Rady Gminy.
 Dążono  do  jak  najniższych  zobowiązań  wymagalnych.  Nie  można  jednak

narażać mieszkańców na dyskomfort.
 Wszyscy mamy wspólny cel, czyli dobro Gminy. Radni jednak dbają o swoje

okręgi wyborcze a Wójt musi mieć na uwadze dobro całej gminy.
 Ponadto  Wójt  odpowiada  za  stan  finansów  przed  rzecznikiem dyscypliny

finansów  publicznych,  Regionalną  Izbą  Obrachunkową  i  prokuratorem,
a radni nie są pociągani do odpowiedzialności.

Pani Elżbieta Irena Kędyś – Przewodnicząca Rady Gminy
 Gratuluję Wójtowi jednogłośnego uzyskania absolutorium
 Współpraca Rady z Wójtem układała się dobrze, ale zawsze może być lepsza.
 Liczymy na dalszą otwartość i współpracę. 
 Życzę  dużo  sił  w  realizacji  zadań  i  sukcesów  w  pozyskiwaniu  środków

pozabudżetowych.

Ad.14.

Wyjaśnienia  dotyczące  proponowanych  zmian  budżetu  gminy  z  upoważnienia
Wójta przedstawiła Pani Anna Czeremcha – Skarbnik Gminy.

Pani  Elżbieta  Irena  Kędyś   prosiła  o  wyjaśnienie  zwiększania  kwoty
wydatków na oświetlenie.

Pani Anna Czeremcha stwierdziła, że trudno określić dokładnej kwoty na pokrycie
kosztów  oświetlenia  ulicznego.  Jednak  obecnie  poniesione  koszty  świadczą,  że
zaplanowana wcześniej kwota jest niewystarczająca.
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Innych  wypowiedzi  nie  było  wobec  tego  Przewodnicząca  Rady  Gminy

odczytała projekt i poddawała pod głosowanie.
     Za  przyjęciem  było  13  Radnych.  Nie  było  głosów  przeciwnych

i wstrzymujących się.

UCHWAŁA  Nr XV.84.2016

stanowi w protokole stronę Nr 29.

Ad.15.

Podobnie jak zmiany w budżecie wyjaśnienia w sprawie zmiany WPF przedstawiła
Pani Anna Czeremcha – Skarbnik Gminy.

Uwag nie wniesiono.

W głosowaniu uchwała została przyjęta 13 głosami.

UCHWAŁA  Nr XV.85.2016

stanowi w protokole stronę Nr 42.

Ad.16.

Ta  część  obrad  dotyczyła  analizy  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie
przeprowadzenia kontroli wypłacania wynagrodzenia Sekretarzowi Gminy ubiegłej
kadencji.

Głos zabierali:
Pan Leszek Olchowik

 Komisja Rewizyjna zgłasza wniosek o kontrolę, a nie jest wiadome czego
dotyczy.

Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz
 Na  sesjach  była  mowa  o  niewłaściwie  wypłacanym  wynagrodzeniu

poprzedniej Pani Sekretarz. Komisja chce sprawdzić o jaką sumę chodzi.
 Żeby nie było niedomówień.

Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
 Dane  odnośnie  wynagrodzenia  Pani  Harbacewicz  wynikają  z  konkretnych

wyliczeń. Jeżeli skłamałem to powinna wystąpić ze skargą do odpowiednich
organów.

 Sprawa  Pani  Harbacewicz  nie  jest  przedmiotem  obrad.  Jeżeli  dojdzie  do
kontroli to będzie to na koszt podatników.
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 Czy Rada pracuje pod dyktando Pani Harbacewicz? Radni otrzymali od niej

pismo.
 Są  określone  przepisy  odnośnie  udostępniania  danych.  Chodzi  tu  o

przestrzeganie prawa.


Pani Elżbieta Irena Kędyś
 Pani Harbacewicz była osobą publiczną.
 Chodzi o to aby zakończyć tę sprawę. Trzeba załatwić problem bezstronnie.

Chcemy stwierdzić jak było i skończyć z niedomówieniami.

W tym miejscu Pani Kędyś odczytała treść pisma adresowanego do
Przewodniczącej Rady Gminy.

Pan Tadeusz Tokarewicz – Wójt Gminy
 Pismo w sprawie wyjaśnienia nieprawidłowości zostało skierowane do Pani

Harbacewicz. W odpowiedzi obarczyła winą księgowość.
 Dane  dotyczące  wydatków  płacowych  w  oświacie  Radni  otrzymali

wcześniej. Nie można z nich wyczytać, że uzyskiwano w toku poprzedniej
kadencji  oszczędności.   Plany  organizacyjne  szkół  dostosowywano  do
indywidualnych potrzeb.

 Nie wiem kto i wobec kogo jest opozycją.
 Odnośnie funkcjonowania placówek szkolnych miałem odmienne zdanie też

przy Wójcie Fiedorowiczu. 
 Do  realizacji  wydatków  budżetowych  obecnie  dyrektorzy  podchodzą

racjonalnie.
 Z treści  dokumentacji  wynika,  że  poprzednia  ekipa  zakładała  przebudowę

drogi przez Nowinkę i Kozłowy Ług na rok 2025. 
 Oszczędności budżetowe zacząłem realizować od siebie obniżając stawki za

wyjazdy  służbowe samochodem prywatnym.  Za  korzystanie  z  samochodu
zwrócono mi  koszty  w wysokości  1800 zł.  W 2014 roku poprzedni  Wójt
pobrał ok. 5000 zł.

  W toku sesji podaję tylko dane wynikające z dokumentacji.
 Obecnie trwa kontrola przez CBA całości zagadnień związanych z budową

oczyszczalni przydomowych. Jaki jest powód nie wiem.

Pani Elżbieta Irena Kędyś
 Proponowane  rozwiązanie  zmierza  do  definitywnego  zakończenia  sprawy.

By do niej nie wracać więcej.

Pan Leszek Olchowik
 Rada nie jest stroną w omawianej sprawie i nie powinna się tym zajmować.
 Pani  Harbacewicz  w  swym  piśmie  reprezentuje  interes  własny.

Przedstawione uzasadnienie jest kalumnią.
 Pan Stasiewicz nie powinien składać takiego wniosku.
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Pan Jerzy Zbigniew Stasiewicz

 To nie jest wniosek mój ale Komisji Rewizyjnej przyjęty jednogłośnie.

Pan Mariusz Łapiński
 Zmieniłem  zdanie.  Obecnie  jestem  przeciwny  takiej  kontroli.  Jest  to

prywatny konflikt. Rada Gminy nie powinna zajmować się praniem brudów.
Niech się tym zajmuje sąd na wniosek Pani Harbacewicz.

Po tym Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie
zlecenia  przeprowadzenia  kontroli  przez  Komisje  Rewizyjną  i  poddała  pod
głosowanie.

Za  przyjęciem  było  5  Radnych,  przeciw  głosowało  6  Radnych,
pozostałych 2 wstrzymało się od głosu.

Uchwała nie została więc przyjęta.

Ad.17.

Wyjaśnienia w sprawie upoważnienia Wójta do podpisania umowy na realizację
zadania w 2017 roku przedstawił Pan Tadeusz Tokarewicz.

Uwag nie wniesiono i uchwała została przyjęta 13 głosami

UCHWAŁA  Nr XV.86.2016

stanowi w protokole stronę Nr 55.

Ad.18.

Również  wyjaśnienia  w  sprawie  przeznaczenie  do  sprzedaży  nieruchomości
przedstawił Pan Tadeusz Tokarewicz.

Uwag nie wniesiono i uchwała została przyjęta 13 głosami

UCHWAŁA  Nr XV.87.2016

stanowi w protokole stronę Nr 56.

Ad.19.

Przechodząc  do  kolejnego  punktu  Pani  Elżbieta  Irena  Kędyś  przypomniała,  że
uchwała dotycząca wypłaty diet radnych jest niezgodna z prawem i jest konieczność
podjęcia prawidłowej.
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Ponieważ dyskusji nie było odczytała projekt i poddała pod głosowanie.

Uchwałę przyjęto 11 głosami przy 1 głosie przeciwnym i 1 wstrzymującym się.

UCHWAŁA  Nr XV.88.2016

stanowi w protokole stronę Nr 57.

Ad.20.

W wolnych wnioskach głos zabrali:

Pan Stanisław Nicewicz
 Podczas sesji pomawiany jestem w różnych sprawach. Pan Leszek Olchowik

nie sprostował swej wypowiedzi na mój temat.
 Nieprawdziwe dane  są  podawane  w sprawie  funkcjonowania  oczyszczalni

ścieków w okresie gdy byłem zatrudniony w Urzędzie Gminy. Dotyczy to
działania pomp czy workowania osadu. Chcę sprostowań.

 Konta internetowe każdy z pracowników zakłada sam.

Pani Bożena Redos
 Wyrównać nawierzchnie dróg  w Słójce w stronę posesji  Państwa Kostro

oraz odchodzącej od szosy przy kapliczce.
 Ustawić kolejne tabliczki z napisami numerów posesji w Słójce.

Pani Jolanta Barbara Kuryło
 Przyciąć  gałęzie  drzew  ograniczające  widoczność  na  drodze  od  Słójki-

Borowszczyzny do drogi wojewódzkiej.
 Okazuje  się,  że  przebudowa  drogi  przez  Śłójkę-Borowszczyznę  to  tylko

obiecanki.

Pan Aleksander Gryc
 Poprawić stan drogi dojazdowej w kierunku Białego Ługu

Pan Marcin Normantowicz
 Ustawić tabliczki z napisami numerów posesji do kolonii Szczęsnowicze.

Pan Leszek Olchowik
 Obecnie droga przez Wierzchlesie jest bardzo dobra. Pan Wójt musi śledzić

możliwości pozyskiwania środków na kolejne zdania. Radni powinni w tym
pomagać.
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Pan Eugeniusz Jaroszewicz
 Dobrze, że nie równano drogi w Knyszewiczach gdy była susza. Nie dałoby

to efektu.

Ad.21.

Odpowiadając na interpelacje i wolne wnioski  Pan Tadeusz Tokarewicz  - Wójt
Gminy, stwierdził między innymi:

 W moich wypowiedziach na sesjach stwierdzałem fakty. Nigdzie nie padło
nazwisko Pana Nicewicza.

 Dostęp do Systemu Informacji Oświatowej (SIO) był odzyskiwany poprzez
Ministerstwo.

 Są  wieloletnie  zaniedbania  w  sprawie  pomp  i  o  tym mówiłem.  Powinny
zostać rysunki czy notatki dotyczące napraw, czy obsługi urządzeń.

 Nie mówiłem o Panu jako o asystencie Wójta.
 Naprawy  nawierzchni  dróg  staramy  się  wykonywać  biorąc  pod  uwagę

aktualne warunki atmosferyczne.

Ad.22. 

Do  treści  protokołu  z   XIV  sesji  uwag  nie  wniesiono  i  został  on  przyjęty
11 głosami, przy 2 głosach wstrzymujących się.

Ad.23.

 Po  tym  wobec  wyczerpania  porządku  Pani  Elżbieta  Irena  Kędyś  –
Przewodnicząca dokonała zamknięcia  XV zwyczajnej sesji Rady Gminy dziękując
wszystkim za  udział.

PRZEWODNICZĄCA
Protokołował:  Elżbieta Irena Kędyś
  Jan Muciuś


